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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
feltenni Dr. Fazekas Sándor Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz:

„Az állami területek parlagfű-fertőzöttségérő l . . .”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt időszakban, országszerte jelentősen nőtt a parlagfúpollen-terhelés, a Parlagfű Pollen Riasztási
Rendszer legfrissebb jelentése szerint . Az ország teljes területén nagyon magas pollenkoncentráció volt
mérhető, bizonyos térségekben még „fekete riasztás” is érvénybe lépett . Ezen időszakban a társadalom
figyelme még inkább ráterelődik a gyomnövényre és az általa fert őzött területekre. Meggyőződésem, hogy a z
államnak, az önkormányzatoknak stb . a tulajdonában és fenntartásában lév ő földterületekre különö s
figyelmet kell szentelni, hogy azoka parlagfűtől mentesek legyenek, de legalább is, ha jelzés érkezik feléjük
szennyezett területekről, az ügyben azonnali hatállyal el kell, hogy járjanak .
Sajnálatos módon a gyakorlatban, ez még sem így történik. Civil bejelentés alapján a következők történtek az
elmúlt hónapban .
Az egyik bejelentő - elmondása szerint - a Pilisi Parkerd ő Zrt.-nek levélben jelezte, hogy a „Budakeszin lév ő
Erdért fatelep hátsó, az erdőre nyíló kapujától, egészen végig az erdei úton, az út végén lévő vaskapuig ,
illetve azon túl is az út folytatásában az út közepén, illetve a két oldalán virágzó parlagfű-erdő található” . Az
ügyben a bejelentő sem választ nem kapott, sem intézkedés nem történt.
A másik bejelentő hasonló tapasztalatokról számolt be az Őrségi Nemzeti Park esetében . Elmondása szerint,
gyakorlatilag a teljes terület szennyezett. Az utak, a turistautak, de még a tanösvények mentén is méteres
parlagfű található. Ezen bejelentés kapcsán is hasonló sikertelenségről számoltak be az ügy intézése kapcsán.

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Hogyan fordulhatnak elő ilyen esetek?
- Nem gondolja, hogy az állami tulajdonú-fenntartású területeken példát kellene mutatni ?
- Nem gondolja, hogy a civileket legalább tisztességes válaszra kellene méltatni ?

Mit tesz az ügy érdekében, hogy a jövőben hasonló eset ne forduljon elő? Milyen lépéseket fontolgat
a Pilisi Parkerd ő Zrt . és az Őrségi Nemzeti Park vezet őivel szemben?

- Hogyan és mikor fogják mentesíteni az említett területeket?

Megtisztelő válaszát várva !

Budapest, 2012 . szeptember 5 .

r. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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